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Generalforsamling i hovedafdelingen i 
idrætsforeningen AIA-TRANBJERG 

 
Onsdag den 24. april 2024 

 
Dagsorden: 
 

1. Valg af dirigent 
2. Fremlæggelse af bestyrelsens beretning 
3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab for regnskabsår 2023 samt budget for 

regnskabsår 2024. 
4. Indkomne forslag – se nedenfor. 
5. Valg: 

a. Bestyrelsesmedlem for 2 år – Benny Larsen   
b. Revisor for 2 år: Lars Jacobsen  
c. Revisorsuppleant for 1 år: Jan Christensen 

 
6. Eventuelt 
 
Vedrørende punkt 5: Indkomne forslag. 
Klubhusbestyrelsen har fremsendt følgende forslag: 
Udlodning af kr. 50.000.- til renovering af klubhuset. 
Forslaget med begrundelse kan fås ved henvendelse til Benny Larsen på denne 
mailadresse: bennylarsen@oncable.dk 
 

 
Referat af generalforsamlingen 
 
Fremmødte 
 

13 

Valg af dirigent og 
referent 

Jan Christensen blev valgt, og han konstaterede, at 
generalforsamlingen er lovlig indkaldt via opslag på hjemmesiden. 
 
Birgit Larsen blev valgt som referent. 
 

Bestyrelsens 
beretning 

Beretningen blev fremlagt af Benny Larsen 
 
Se særskilt bilag 
 

Regnskab og budget 
 

Regnskab viser overskud på 12.658 kr. og formuen er nu på 120.833 
kr. samt de 90.570 kr., som er hensat til afholdelse af jubilæum i 
juni 2024. 
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Budget med overskud på 15.340 kr. 
 
Kontingent fastholdes på 20 kr. pr. medlem. 
 

Forslag 
 

Klubhusbestyrelsen har fremsendt forslag om udlodning af kr. 
50.000.- til renovering af klubhuset. 
 
Håndbold vil gerne låne klubhuset f.eks. 200.000 kr. til f.eks. 
renovering af toiletter. 
 
Klubhusbestyrelsen vil også søge fonde. 
 
Forslaget blev vedtaget. 
 

Valg 
 

Benny blev valgt til bestyrelsen for 2 år 
 
Lars Jacobsen er valgt som revisor for 2 år 
 
Jan Christensen er valgt som revisorsuppleant for 1 år 
 

Eventuelt 
 

Vi bør lave reklame for tilmelding til Aura. Kaj Kristensen 
undersøger det nærmere. 
 
Bør reklamer i hallen og OK aftaler tilgå hovedafdelingen eller er 
der referencer, som gør, at det skal tilfalde den enkelte afdeling? 
Det drøftes på senere møde i hovedbestyrelsen. 
 

 
 
 


